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رئیس اتحاديه پیتزا و ساندويچ اصفهان مشكل بزرگ اين 
صنف را فروش پیتزاهاي 5 هزار توماني اعلام کرد و گفت: 

ما به شدت مخالف فروش پیتزاهاي 5 هزار توماني هستیم.
سیدمصطفی موسوی در گفتگو با خبرنگار ما در خصوص 
گران فروشــي و ارزان فروشــي برخي از واحدهاي صنفي 
ساندويچ و پیتزا، اظهار داشت: متاسفانه مشكل بزرگ اين 

صنف فروش پیتزاهاي 5 هزار توماني است.
وي همچنین درباره تنوع فاحش قیمت واحدهاي صنفي اين 
اتحاديه از حدود 5 هزار تا 60 هزار تومان، گفت: ما به شدت 
مخالف فروش پیتزاهاي 5 هزار توماني هستیم چرا که مواد 

مورد استفاده آنها به تبع مناسب و با کیفیت نیست. 
وي تاکید کرد: در اين خصوص چندين بار با اداره بهداشت 
و واحدهاي صنفی فروش پیتزاي 5 هزار توماني در اصفهان 
مكاتبه کرده ايم اما متاســفانه هنوز از هیچ کدام پاسخي 

دريافت نكرده ايم.
وي تصريح کرد: بازرسان اداره بهداشت بايد با بازديد از اين 
واحدها بر کیفیت و نوع و درجه مواد پیتزاهاي 5 هزارتوماني 
نظارت کنند و در اين صورت مي تــوان براي آنها تصمیم 

مشخصي گرفت.

ئیس  ر
اتحاديه پیتزا 
و ساندويچ اصفهان 
در پاســخ به اين ســوال 
که آيا مديريت بازرسي اصناف 
نمي تواند بر اين واحدها نظارتي داشته 
باشد، گفت:  بازرسی اصناف مسئولیت بررسی 
کیفیت مواد  غذايی را نداشته و اين موارد بايد حتما از 

سوي بهداشت انجام شود.
وي همچنین در خصوص فروش پیتزاهاي 50 تا 60 هزار 
توماني دربرخي از واحدهاي فروش، بیان داشــت: به طور 
معمول قیمت مورد تايید پیتزا حدود 20 هزار تومان است و 
پیتزاهايي با قیمت بیشتر معمولا دو نفره و با حجم بالاتر و يا 

به اصطلاح خانواده است.
وي با اعتقاد بر اينكه پیتزا فروشي هاي 5 هزار توماني، بیشتر 
از بقیه واحدهاي صنفي گران فروشي دارند، گفت: به طور 
قطع فروش و سود اين واحدها بیشتر از پیتزافروشی های 20 
هزار توماني با کیفیت است و مي توان گفت به نوعي با کیفیت 

بسیار پايین، گران فروشي دارند.
به گفته موسوی، در مجموع حدود 20 واحد صنفي فروش 
پیتزاي 5 هزار توماني در اصفهان وجود دارد و امیدواريم طي 

يك ماه آينده تكلیف آنها مشخص شود.
وي با اشاره به اينكه اين اتحاديه حدود 500  پروانه کسب 
دارد، اظهار داشت: حدود 200 پروانه نیز در دست اقدام است.

وي همچنین در خصوص وضعیت پرداخت مالیات واحدهاي 

فروش پیتزا، اظهار داشت: اين اتحاديه از پرداخت مالیات بر 
ارزش افزوده معاف است.

رئیس اتحاديه پیتزا و ساندويچ اصفهان با اشاره به اينكه حدود 
700 واحدهای صنفی ساندويچ و پیتزا در اصفهان به صورت 
نزديك به هم فعالیت می کنند، تاکید کرد: همجواری اين 
واحدها به يكديگر موجب شده که فروش هر کدام کاهش 
يابد اين درحالیست که اداره کل مالیات، میزان مالیات ها 
را همانند گذشته که تعداد واحدهاکمتر اما فروش بیشتر 
داشت، اعمال مي کند و حاضر نیست که میزان مالیات را از 

سال هاي گذشته کمتر کند.

پیتزافروشی های پنج 
هزار تومانی مشکل 
بزرگ این صنف است

خبرروز

اصناف

مديريت بازرســی و نظارت اصناف مرکز اســتان اصفهان از 
کشف سیگار قاچاق خبر داد. بر اســاس گزارش واصله  در ۹ 
ارديبهشت ماه ســال جاری در جريان بازرسی ها از دو واحد 

صنفی مجموعا چهار هزار و ۳۸0 نخ انواع 
سیگار خارجی قاچاق کشف و ضبط شده 
است. ارزش ريالی اين کشفیات حدود 

۱۴ میلیون ريال براورد شده است. 
بر اســاس منويات مقــام معظم رهبــری مبارزه بــا کالاهای 
قاچاق يكی از ضروريات سیســتم اقتصادی است. قاچاق کالا 
 باعث بیــكاری جوانان و خروج ســرمايه های ملی از کشــور 

میشود.
 بر اساس نظر کارشناسان اقتصادی قاچاق و پولشويی به عنوان 

يكی از پرسودترين جرائم سازمان يافته اقتصادی همواره يكی از 
خطرناک ترين جرائمی است که به دلیل ويژگی های متعدد و 
مخرب سیاسی، اجتماعی و اقتصادی امنیت اقتصادی کشورها 
را تهديد می کند و يكی از مهم ترين معضلات جامعه جهانی به 

حساب می آيند.

خبر

عکس روز

کمیســیون اقتصادی اتاق اصناف مرکز استان اصفهان در 
جلســه اين هفته خود چندين موضوع مهم را دردستورکار 
خود قرار داده بود. اين جلسه با حضور روح الله چلونگر ريیس 
کمیسیون اقتصادی، اکبر عشوريون نائب رئیس،باقر اوستا 
عضو کمیسیون و همچنین دو تن از مشاوران اين کمیسیون 
محمد مهدی صدرهاشــمی و احمد تقی زاده برگزار شــد.  
خلاصه آنچه در اين جلسه گذشت  در ادامه آورده شده است.

گره کور بانک ها و اصناف باز می شود؟
يكی از مهمترين مباحثی که در دستور کار اين هفته 
کمیسیون اقتصادی اتاق اصناف مرکز استان اصفهان قرار 
داشــت بحث خروج اصناف از رکود با تكیه بر سیاست های 

اقتصاد مقاومتی بود.  
براساس گزارش ارائه شده ازسوی کارگروه اقتصاد مقاومتی، 
بانك ها يكی از رئوس مشكلات اصناف به ويژه اصناف تولیدی 
به شمار می آيند.  متناسب با نیازی که در اين میان احساس 
می شد، کمیسیون اقتصادی میزبان نماينده تعدادی از بانك 
های استان اصفهان شد. در اين جلسه سیاست برد-برد برای 

اصناف و بانك مورد تاکید طرفین قرار گرفت. 
ماحصل اين جلسه ارائه برنامه تعدادی از اين بانك ها باتوجه 
به نیازمندی های اصناف و توانمندی بانك ها برای پاسخ به 
اين نیازها و بررسی و برگزاری جلسات مجدد برای رسیدن 

به نتیجه بود.
رايزنی برای نرخ تســیهلات حداقل چهار درصد و حداکثر 
۱۸ درصد برای واحدهای تولیدی، خدماتی، فنی و توزيعی، 
تسهیلات ســرمايه گذاريف کاهش بروکراسی های اداری 
و ارائه بســته کامل خدمات بانكی به اصناف از ديگر مسائل 

مطرح شده در اين کمیسیون بود.
بحث دوم کمیسیون اقتصادی بعد از تنفس ۱5 دقیقه ای با 
شنیدن گزارش نماينده کمیسیون اقتصادی اتاق اصناف از 

منطقه آزاد اروند رود آغاز شد.
محمد مهدی صدرهاشمی با اشاره به بستر مناسب سرمايه 
گذاری و همچنین بــازار خوب فروش محصــولات تولید 
شده اصناف در اصفهان در کشورهای حاشیه خلیح فارس 
اظهار کرد: بر اســاس مذاکرات و رايزنی های انجام شــده 
مســئولان منطقه آزاد اروند رود آمادگی دارند تا جلسات 
و پنل های تخصصی در اين راســتا برای تاجران اصفهانی 
 با همتايــان خود در کشــورهای حاشــیه خلیــج فارس 

برگزار کنند.
وی با بیان اينكه متاسفانه بسیاری از محصولات از تولیدکننده 
اصفهانی با قیمت حداقل توسط واسطه ها خريداری شده و 
در بســته بندی و با برند جديد در کشورهای حاشیه خلیج 
فارس با قیمت بسیار بالاتر به فروش می رسانند، اضافه کرد: 

ما با کوتاه کرده دست واسطه ها و شناسايی خريداران برون 
مرزی می توانیم محصول را با برند اصلی، با سود بیشتر برای 
تولید کننده و با قیمت کمتر به دست مصرف کننده برسانیم.

در ادامه اعضای کمیســیون اقتصادی با موافقت با کلیات 
طرح خواستار بررسی جزئیات بیشتری از شرايط تجارت و 
همچنین امكانات منطقه آزاد اروند رود به اصناف اصفهان 

شدند.
در اين جلسه همچنین مقرر شــد که روسا و هیات رئیسه 
اتحاديه هايی که ظرفیت تجارت در اين منطقه را داشــته 
باشند پس از تكمیل فاز مطالعات بازار به اين منطقه سفر و 
جلسات متعددی با روسای اتاق اصناف خرمشهر، خوزستان 
و مقامات مسئول در کشورهای حاشیه خلیج فارس داشته 

باشند.
برگزاری نمايشگاه های بین المللی مشــترک نیز از ديگر 

مسائلی بود که مورد تايید قرار گرفت.
روح الله چلونگر رئیس کمیسیون اقتصادی اتاق اصناف مرکز 
استان اصفهان نیز در پايان اين جلسه گفت: مبحث صادرات 
اصناف به کشور عمان نیز که در دستور کار کمیسیون بود 
در مرحله نهايی خود قرار دارد و به زودی همايشــی در اين 
رابطه برگزار و فرصت های سرمايه گذاری در بازار عمان برای 

اصناف معرفی خواهد شد.
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کشف سیگار قاچاق از دو واحد صنفی

عکس |  باشگاه مخاطبان  نسل فردا

جشن اعیاد شعبانیه  با حضور بسیج اصناف و روسای اتحادیه های صنفی

رئیس اتحادیه پیتزا و  ساندویچ اصفهان

5000

عماد افهام رئیس اتحادیه صنف تولیدکنندگان و 
فروشندگان لوازم الکتریک و الکترونیک است. به 
گفته وی  بیش از 48 سال است که در در این حوزه 

فعالیت می کند وی ازسال 72  به عنوان رئیس وارد 
این اتحادیه شده است و هر دوره با رای حداکثری 

اعضا به ریاست این اتحادیه رسیده است.
وی همچنین سابقه چندین دوره فعالیت در 

کمیسیون مالی اتاق اصناف را در کارنامه دارد.  نسل 
فردا شما را به خواندن این گفت وگو دعوت می کند.

تعــداد اعضا تحــت پوشــش اتحادیه صنف 
تولیدکنندگان و فروشندگان لوازم الکتریک و 
الکترونیک اصفهان چند نفر است و این افراد در چند رسته 

فعالیت می کنند؟
اتحاديه صنف تولیدکنندگان و فروشــندگان لوازم الكتريك و 
الكترونیك پیش از قبل انقلاب تاسیس شد و تا امروز به فعالیت 
خود ادامه داده است.اعضا تحت پوشــش اين اتحاديه بالغ بر دو 
هزار نفر هستند که در 26 رسته مختلف فعالیت می کنند. رسته 
هايی مانند رسته سیستم های حفاظتی؛ رسته سیم کش های 
ساختمان،فروشندگان لوازم الكترونیك و ... از جمله اين رسته ها 

به شمار می آيد. 
مهمترین مشکلات صنف شما در سال های اخیر 

چه بوده است؟
اغلب مشكلات اصناف مشترک هســتند، در واقع درد مشترک 
اصناف مباحث مربوط به مالیات و دارايی است که سال های سال 

است که مطرح می شود اما به نتیجه ای نمی رسیم.
اخذ مالیات های ناعادلانه از اصناف، بخش بزرگی از تولیدکنندگان 
را به مرز ورشكستگی کشانده است. از سوی ديگر مشكلات مربوط 
به اداره کار و بیمه نیز مزيد بر علت می شود. يكی ديگر از مشكلات 
مرتبط با صنف ما که در میان اغلب واحدهای صنفی عمومیت دارد 
مساله نقدينگی و سرمايه در گردش است، بخش زيادی از افراد 

از شــرکت های دولتی، انبوه سازان و صنف ما مطالباتی 

پیمانكاران ســاختمان دارند 
که به  دلايل مختلف از جمله 
رکود  صنعت ساختمان به آنان 

پرداخت نشده است.
يكی ديگر از مشــكلات ما در 
صنف الزامی بودن اخذ پروانه 
برای مجريان برق ســاختمان 
هاســت، اين افراد می توانند 
از بیمه کارگران ســاختمانی 

استفاده کنند اما به محض دريافت پروانه کسب  بیمه آنها قطع 
می شود.

اين موضوع در حالی اســت که اتحاديه مكررا نامه نگاری های 
فراوانی با مقامات مسئول انجام داده اما به نتیجه نرسیده است.

لطفا به بخشی از فعالیت هایی که برای اتحادیه در 
این سالها انجام شده اشاره کنید.

مكان ابتدايی اتحاديه استیجاری و در محل چهار راه وفايی قرار 
داشت، در ســال های گذشــته با پس انداز درآمدهای اتحاديه 
واحدی در خیابان طیب به متــراژ۱50 متر برای ارائه خدمت به 
صنف خريداری شد و به لطف خداوند و با کمك هیات رئیسه و 

صنف واحد روبرويی  اتحاديه نیز خريداری شد
برگزاری نمايشگاه دوسالانه صنعت برق که با حضور شرکت های 
معتبر داخلی و خارجی برگزار می شود و همچنین نمايشگاه سالانه  
سیستم های حفاظتی از ديگر اقدامات انجام شده در کنار اقداماتی 

همچون صدور پروانه کسب و رسیدگی به شكايات است.
از ديگر اقدامات اتحاديه تشكیل پنج کمیسیون تخصصی برای 
رسیدگی به مشكلات هر رسته  است  اين کمیسیون ها مواردی که 
موجبات اختلاف میان افراد شده را بررسی و نظر کارشناسی خود 
را درباره مساله مربوطه اعلام می کند وافراد نیز بايد نسبت به اين 

موارد تمكین کنند.
سخن آخر

در تمام اين ســالها که فرصت خدمت گذاری به صنف 
شريف و زحمتكش صنف تولیدکنندگان و فروشندگان 

لوازم الكتريك و الكترونیك را داشــته 
ام شــكرگذار حمايت هیات رئیسه و 
همدلی میان صنف و هیات رئیسه  بوده 
ام. همدلی میان هیات رئیســه و اعضا 
همواره افرادی که بعضا سعی در اختلاف 
افكنی داشته اند را ناکام گذاشته  است 

و امیدوارم همچون گذشته ادامه يابد.

مالیات، رکود و انباشت بدهی دستگاه ها مشکلات اصلی
 صنف الکتریک و الکترونیک

عماد افهام

کشتی تولید اصناف 
در بنادر آزاد لنگر می اندازد

 کمیسیون اقتصادی به دنبال راهکارهای عملی  برای خروج اصناف از رکود


